
FARHULTSBADENS VÄGFÖRENING 

PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSSTÄMMA 2023-07-27 

 

Närvarande: 21 medlemmar enligt närvarolista (bilaga) 

 

§1 Ordförande Lars-Göran Karlsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§2 Val av mötesfunktionärer utföll enligt följande: 

Ordförande Lars-Göran Karlsson 

Sekreterare Staffan Paulsson 

Justerare Bengt Paulson och Magnus Augustsson 

§3 Mötet befanns vara behörigen utlyst. 

§4 Verksamhetsberättelse, kassaberättelse och revisionsberättelse (bilagor) föredrogs och 
godkändes. 

§5 Styrelsens beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

§6 Utdebiteringen kommande verksamhetsår beslöts till 400 kronor per fastighet. 

§7 Budgetförslaget för kommande verksamhetsår föredrogs och godkändes (bilaga). 

§8 Styrelsens verksamhetsplan föredrogs och godkändes. 

§9 På förslag av revisorn beslöts att ersättningen till styrelsen (tidigare 31000 kronor) ska 
höjas med 25 procent. 

§10 Valberedningens ordförande Anders Svensson föredrog förslaget till förtroendevalda för 
kommande verksamhetsår. Stämman beslöt enligt följande: 

Styrelse Lars-Göran Karlsson, Bengt Nilsson och Lars Jönsson kvarstår till 2024.
 Thom Lindén omvaldes till 2025 
 Staffan Paulsson avgår från styrelsen. 
 Mats Johansson nyvaldes till 2025. 

Ordförande  Lars-Göran Karlsson omvaldes till 2024. 

Styrelsesuppleanter Johan Hyltner kvarstår till 2024, och Gerth Göransson omvaldes 
till 2025. Tommy Fruerlund nyvaldes till 2025. 

Revisorer  Kjell Hansson kvarstår till 2024. 
 Anna-Brita Martinsson nyvaldes till 2025. 

 

Valberedning Anders Svensson och Håkan Rahm omvaldes till 2024. 

 



 

§ 11 Övriga frågor som restes och diskuterades: 

- Trots styrelsens ständiga uppmaningar och hastighetsdämpande åtgärder fortsätter 
många bilister att köra för fort. Många stämmodetagare yttrade sig i diskussionen. Var 
och en i föreningen får ta sitt ansvar och dämpa farten. 

- Varje fastighetsägare måste klippa ner buskar och sly så att sikten i gathörnen är 
tillräcklig. 

- Styrelsen åtar sig att fortsätta kampen för en säkrare trafikmiljö. 
- Det planerade nya bostadsområdet uppe vid landsvägen skapar oro bland de närboende 

för dagvattnet och trafiksituationen. Vägföreningen har ingen beslutsrätt i det nya 
området men har slagit fast att inga nya ledningar får dras till den existerande 
dräneringen, som inte är dimensionerad för ytterligare kapacitet. Styrelsen följer 
utvecklingen och uppmanar var och en fastighetsägare att agera. 

- Styrelsen kunde meddela att kommunen har utlovat utbyggd gatubelysning inom 
vägföreningens område före jul. 

§12 Justering av protokollet ska ske efter överenskommelse mellan sekreteraren och 
justerarna. 

§13 Efter över 20 år som sekreterare och 125 protokoll avtackades Staffan Paulsson. 

§13 Ordföranden Lars-Göran Karlsson tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

Farhult den 28 juli 2023 

 

 

Staffan Paulsson   Lars-Göran Karlsson 

Sekreterare   Ordförande och justerare 

 

 

Bengt Paulson   Magnus Augustsson 

Justerare    Justerare 

 

 


